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خیلی کوتاه

مترو روز ۲۲ بهمن رایگان است
مدیر عامل ش��رکت بهره برداری مترو ته��ران و حومه گفت: 

سفر با مترو در روز ۲۲ بهمن رایگان است.

در هش��تمین روز از دهه مبارک فجر جمعی از مسئولان و 
کارکنان متروی تهران با حضور در مرقد مطهر امام خمینی)ره( 

با آرمان های رهبر کبیر انقلاب اسلامی تجدید میثاق کردند.
محسن نایبی مدیرعامل شرکت بهره برداری مترو تهران که 

ب��ه همراه معاونان، مدیران و جمعی از کارکنان این ش��رکت در 
این مراسم شرکت کرده بود، برنامه هاي شرکت بهره برداری مترو 
در روز ۲۲ بهمن را نیز اعلام کرد و گفت: استفاده از مترو در روز 

۲۲ بهمن تا پایان مراسم راهپیمایی رایگان خواهد بود.

وی در ادامه از بهره برداری از چند ایستگاه مترو طی ماه های 
آینده خبر داد و گفت: ش��رکت مترو هم اکنون 4 ایستگاه را در 
خ��ط 3 آم��اده بهره برداری دارد و از یک م��اه آینده هر ماه یک 

ایستگاه را افتتاح می کند.

روزنگار

شهردارى كاشان

آگهى تجديد مناقصه عمومى شماره 93/92
«مرحله سوم»

سيد محمد ناظم رضوى – شهردار كاشان

موضوع مناقصه: اجاره ماشين آلات سنگين جهت انجام فعاليت در پروژه هاى فضاى 
سبز مطابق اسناد و مدارك مناقصه و شرح خدمات قرارداد.

مهلت دريافت اسناد: حداكثر تا تاريخ 93/11/30 ، مهلت قبول پيشنهادات حداكثر تا 
تاريخ 93/12/2 و بازگشايى پاكات در مورخ 93/12/3 مى باشد.

كليه هزينه هاى چاپ آگهى به عهده برنده مناقصه مى باشد.
تلفاكس:031-55465858

ت دوم
نوب

ت اول
نوب آگهى مناقصه عمومى (دو مرحله اى) 165/603

شركت توزيع نيروى برق استان يزد 

شركت توزيع نيروى برق استان يزد

شركت توزيع نيروى برق استان يزد

شركت توزيع نيروى برق استان يزد در نظر دارد اجراى پروژه مشروحه ذيل را از طريق برگزارى مناقصه عمومى (دو مرحله اى) به پيمانكار واجد شرايط واگذار نمايد. لذا متقاضيان شركت 
در مناقصه مى توانند از تاريخ 93/11/21 لغايت 93/12/02 در ساعات ادارى در قبال ارائه فيش بانكى به مبلغ 216/000 ريال (با احتساب ارزش افزوده) واريز شده به حساب سپهر شماره 
0101822916006 بانك صادرات شعبه ماركار يزد به نام تمركز درآمدهاى شركت توزيع نيروق برق استان يزد جهت دريافت مدارك مناقصه به امور تداركات اين شركت واقع در يزد- بلوار شهيد 
منتظر قائم مراجعه و پيشنهادات خود را با توجه به مندرجات دفترچه مناقصه ظرف ساعت تعيين گرديده و زمان تعيين شده در جدول زير به دبيرخانه اين شركت تحويل نمايند. ضمنا به پيشنهادهاى 

تحويل داده شده بعد از انقضاء مدت، ترتيب اثر داده نخواهد شد. 
كارفرما در رد يا قبول يك يا كليه پيشنهادات مختار است.

1- مدت اجرا: دو ماه
2- ضمانتنامه بانكى شركت در مناقصه به مبلغ 75/000/000ريال.
3- مناقصه عمومى دو مرحله اى (در دو جلسه برگزار) مى گردد.

4- هزينه درج آگهى مناقصه و كسورات قانونى به عهده برنده مناقصه مى باشد. 
5- به پيشنهادات مشروط، مبهم، مخدوش و فاقد سپرده و پيشنهاداتى كه بعد از موعد مقرر ارسال گردد ترتيب اثر داده نخواهد شد. 

داوطلبان مى توانند جهت كسب اطلاعات بيشتر با شماره تلفن: 36248989-035 امور بازرگانى و 36243111 امور مهندسى و نظارت تماس حاصل نمايند. 
ساير اطلاعات مناقصه در سايت توانير به آدرس www.tender.tavanir.org.ir و يا در سايت شركت توزيع نيروى برق استان يزد به آدرس www.yed.co.ir قابل دسترسى مى باشد.
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زمان بازگشائى پاكتهازمان تحويل پاكتهاعمليات (ريال)مصالح (ريال)شرح مناقصهشماره مناقصهرديف 

1165/603
اجراى پروژه روشنايى خيابان منتهى به شهرك زيباشهر 

زارچ (فاز 2) در محدوده مديريت برق امور يك يزد
10:3093/12/12صبح1093/12/12 صبح572/096/000171/271/680

22 بهمن، سرآغاز عزت پايدار و طليعه نور آزادگى

در افق جاودانگى مبارك باد

روابط عمومى شهردارى و شوراى اسلامى شهر ورامين

آگهى دعوت مجمع عمومى فوق العاده 
و مجمع عمومى عادى نوبت اول شركت 

تعاونى قصر شقايق شهركرد

هيئت مديره شركت

راس ساعت 9 صبح روز يكشنبه مورخ 93/12/11 در محل پروژه واقع در 

منظريه محله 35 برگزار خواهد شد

دستور جلسه

-طرح و تصويب اساسنامه جديد شركت و تمديد اساسنامه شركت 

-طرح و تصويب صورتهاى مالى سال 92 و صورت مالى منتهى به 9 ماهه 

سال 93 پس از استماع گزارش هيئت مديره بازرس شركت

 (قيمت تمام شده)

-انتخاب اعضا هيئت مديره براى 3 سال و بازرس اصلى و على البدل 

شركت براى مدت يكسال مالى

-تصميم گيرى در خصوص نحوه و زمان تحويل واحدها

تعهدات خود عمل نكرده  به  -تصميم گيرى در خصوص اعضايى كه 

شركت  بازرسى  و  مديره  هيئت  در  حضور  متقاضى  اعضا  كليه  از  اند 

درخواست مى شود حداكثر تا  تاريخ 93/12/1 به دفتر شركت مراجعه 

و ثبت نام نمايند.

گروه اجتماعي از اهواز خبر مي رسد دستگاه هاي 
س��نجش آلایندگي به سبب غلظت بالاي گرد و غبار 
که 70 برابر حد مجاز خوانده مي شود از کار افتاده اند. 
اهواز در وضعیتي بحراني اس��ت و م��ردم براي نفس 

کشیدن نمي دانند چه باید کرد؟
وزارت بهداش��ت وارد عمل ش��ده تا ب��ا توزیع 
ماس��ک و ارائه خدمات اورژانس��ي آسیب هاي ناشی 

از آلودگی هوای اهواز را کاهش دهد.
 آنط��ور که رئیس مرکز س��لامت محیط و کار 
وزارت بهداشت مي گوید ارائه آموزش هاي مداوم به 
مردم در خصوص نحوه مقابله با ریزگردها، آگاه سازی 
مردم نسبت به ساعات اوج حضور ریزگردها و شدت 
آلودگی و تش��ریح باید و نبایدهایی که مردم در این 
س��اعات باید به آن توجه کنند تا کمترین آس��یب 
متوجه آنها شود، از جمله اقدامات انجام شده است.

از سوي دیگر در کنار اقدامات آموزشی صورت 
گرفته در حوزه عملیاتی و تصمیم گیری نیز اقداماتی 
همچون تعطیلی مدارس و ادارات در روزهای شدت 
آلودگی نیز با هدف کاهش آسیب هاي ریزگردها در 

منطقه، صورت گرفته است.
اقدامات��ي که به معناي نوش��دارو پس از مرگ 
سهراب است و هیچ کدام از این اقدامات اورژانسي به 

کمک بهبود هواي اهواز نمي آید.
نكته جالب اینجاست که رئیس سازمان حفاظت 
از محیط زیس��ت معتقد است: »در سال های گذشته 
فعالی��ت زی��ادی در این مورد و موارد مش��ابه انجام 
نشده است، به طوری که اکنون ناگهان با بحران های 
ش��دید در مورد این مساله و مس��ائل بسیار دیگری 
مواجه ش��ده ایم. دولت قبل در زمینه بین المللی، در 
نشس��ت با عراق و نشست های منطقه ای تلاش هایی 
را در راس��تای تفاهم برای مهار ریزگرد ها انجام داده 
ب��ود، همچنین برای ایجاد تفاهم ب��ا وزارت نفت در 
زمینه مالچ پاش��ی نیز اقداماتی صورت داده بود بود، 

اما هیچ کدام از این موارد به نتیجه نرسید.« 
او راه��كار این دولت را هم تش��كیل یک س��تاد 
ملي مي داند که این ستاد ملی وظیفه هماهنگی بین 
دستگاه ها را بر عهده دارد، همچنین به دلیل مشكلی که 
در خوزس��تان پیش آمد، دولت مصوبه ای را صادر کرد 
که بر اساس آن چهارشنبه شب در دفتر من کارگروهی 
ش��كل گرفت و دستگاه ها برنامه های خودشان را برای 

مقابله با گرد و غبار در استان خوزستان ارائه کردند.
وی در پاسخ به این سوال که چرا دولت یازدهم 
در این یكسال فكری برای آلودگی هوای اهواز نكرده 
است، اظهار کرد: در دولت جدید تلاش های بسیاری 
در ای��ن زمینه انجام گرفته اس��ت، ام��ا هیچ کدام از 
برنامه های مورد نظر؛ یک شبه، یک ماهه و یكساله به 
ثمر نمی رسد، بلكه این برنامه ها بلند مدت و میان مدت 
هس��تند. در کوتاه مدت تنها کاری که می شود، انجام 

داد؛ واکنش سریع است.
البته معاون رئیس جمهور به این نكته هم اش��اره 
مي کند که در اهواز علاوه بر ریزگرد، آلودگی های نفتی 

نیز تش��دید کننده آلودگی هوا بود ک��ه در این زمینه 
دولت اقدامات خوبی انجام داده است و به زودی یكی 
از طرح های بزگ وزارت نفت در ماه آینده در این رابطه 
افتتاح خواهد شد، علاوه بر این تولید بنزین استاندارد 
نیز نه تنها در اهواز بلكه در اصفهان و تهران نیز بسیار 
موثر بوده و با توزیع بنزین یورو 4کیفیت هوا در ارتباط 
با سوخت بهبود پیدا  کرده است. البته این تازه ابتدای 
کار است، باید در زمینه خودرو ها و استاندار خودرو ها 
نیز اقداماتی صورت بگیرد ک��ه البته دولت آن را آغاز 
کرده و خطوط تولید خودرو اکنون اس��تاندارد یورو 4 

پس از هشت سال تاخیر رعایت می کنند.
جالب اینكه 6 ماهه دوم س��ال جاري نشان داد 
بنزین هاي اس��تاندارد وارداتي! هم کمكي به بهبود 

کیفیت هواي کلان شهرها نكرد.

 چرا ابتکار طی 8 سال دولت اصلاحات 
کاری برای آلودگی هوای اهواز نکرد؟

نماینده مردم اهواز در مجلس با اشاره به وضعیت 
آلودگی هوا در استان خوزستان گفت: هر نهادی باید 
بنا به مس��ئولیت خود و ب��دون فرافكنی به وضعیت 
اس��تان خوزس��تان رس��یدگی کند چراکه هم اکنون 
وضعیت آلودگی هوا در استان خوزستان از مرز هشدار 

گذشته است و می توان آن را یک بحران نامید.
ناصر سودانی در گفت وگو با فارس، ادامه داد: اگر 
مسئولان فعلی س��ازمان محیط زیست ادعا می کنند 
که مس��ئولان دولت های پیش��ین بای��د در خصوص 
آلودگی هوای استان خوزس��تان اقدامات مفیدی را 
انجام می دادند چرا خانم ابتكار که 8 سال مسئولیت 
حفاظت محیط زیست در دوران اصلاحات را برعهده 
داشت هیچ اقدامی انجام نداده است و وی نیز عضوی 
از مس��ئولان پیشین اس��ت که هم اکنون نیز رئیس 
س��ازمان حفاظت محیط زیست است و باید به جای 

این فرافكنی ها به فكر اقدامات عملی و مؤثر بود.
وی تصریح کرد: هم اکنون مردم و بیماران احساس 
می کنند بی��ن مرگ و زندگی به س��ر می برند و ما از 
رئیس جمهور می خواهیم ستاد بحران را هر چه سریع تر 
تش��كیل دهد تا اقدامات مناس��بی برای جلوگیری از 
افزای��ش این وضعیت صورت گی��رد چراکه هم اکنون 

مردم به ستوه آمده اند و صبر آنها نیز حدی دارد.
این نماینده مجلس افزود: مصوباتی در برنامه 5 
س��اله و بودجه س��الیانه وجود دارد که در آن وزارت 
نفت، س��ازمان حفاظت محیط زیس��ت و هر کدام از 
دس��تگاه ها وظایفی را در این زمینه برعهده دارند اما 
متأس��فانه تاکنون هیچ اقدام موث��ری در این زمینه 
ص��ورت نگرفته اس��ت و م��ردم قربانی��ان کم کاری 

مسئولان در این زمینه هستند.
وی ادام��ه داد: از خان��م ابت��كار می خواهیم به 
خوزس��تان بیاید و وضعیت مردم اس��تان را ببیند تا 

عمق فاجعه را از نزدیک درک کند.

برخي مشغول گربه سانان هستند
مردم اولویت دومشان هستند!

یک نماینده مجلس در خصوص وضعیت آلودگی 
هوای خوزس��تان گفت: هم اکنون ش��رایطی که در 
خوزستان وجود دارد به هیچ عنوان قابل قبول برای 
مردم نیس��ت. اینكه خانم ابت��كار دولت های قبل را 

مسئول بدانند که مشكل مردم حل نمی شود.
سید ش��ریف حس��ینی، ادامه داد: دولت ها یكی 
پس از دیگری بر سر کار می آیند و طبیعی است که 

باید اقدامات دولت های گذشته را پیگیری کنند.
حسینی تصریح کرد: شرایطی که هم اکنون در 
اس��تان خوزستان وجود دارد ش��رایط خاصی است 
مانند حادثه ای که اس��مش زلزله و س��یل است اما 
س��یل و زلزله آنی اس��ت و مصدومان همان لحظه 

مج��روح می ش��وند اما مجروح��ان گ��رد و غبار در 
سال های آینده مشخص می شوند. وی افزود: دولت 
موظف اس��ت حالت خاص و اضطراری ایجاد کند و 
کمیته ای را که انتخاب کرده است مستقر و اعتبارات 
لازم را منظور کند و با تفویض اختیار کامل از هیأت 
وزیران یک کار کوتاه م��دت، میان مدت و بلندمدت 

برای کنترل شرایط انجام دهد.
حسینی با انتقاد از به تأخیر افتادن یک هفته ای 
سفر رئیس سازمان حفاظت محیط زیست به استان 
خوزستان گفت: این موضوع نشان می دهد که خانم 
ابتكار مش��غول گربه سانان اس��ت و مردم در اولویت 

دوم قرار دارند.
وی ادام��ه داد: در دول��ت دهم مصوب ش��د که 
۲00 هزار هكتار مالچ پاش��ی در اس��تان خوزس��تان 
انجام شود اما تا به امروز حدود ۲5 هزار هكتار انجام 
شده اس��ت که این میزان تنها 1۲.5 درصد از ۲00 

هزار هكتار است.

مسئولان دولتی به جای گفتاردرمانی کاری کنند
نماینده مردم مس��جد س��لیمان با اشاره به این 
مطلب که رویكرد دولت از نگاه گفتاردرمانی در استان 
خوزس��تان باید به ی��ک کار ویژه و جدی تغییر کند، 
گفت: پدیده ریزگردها حاصل ضعف مدیریتی اس��ت 

که دائما هم توپ را به زمین دیگری می اندازند.
اسماعیل جلیلی درباره پدیده ریزگردها در استان 
خوزستان گفت: متاس��فانه هر سال که دچار چنین 
پدیده ای می شویم برای مقطعی کارگروه هایی تشكیل 
می شوند که جلسات بی حاصل و بیهوده می گذارند و 
دوباره تا سال آینده هیچگونه  فعالیتی انجام نمی شود 
و وقتی س��ال آینده دوباره پدی��ده دیگری به وجود 
می آید دوباره جلسات مكرر و به همین گونه جلسات 

سریالی و بی حاصل را شاهد هستیم.

نماینده مردم مسجد سلیمان گفت: این مسئولان 
دائما سعی می کنند توپ را بیندازند در زمین دیگری 
و می گویند که ریزگردها از کشورهای همسایه وارد 
می ش��ود در صورتی که ورود ریزگردها به کش��ور به 
این حدت و شدت نیس��ت. همه کارشناسان دلسوز 
در این حیطه نظر داده اند که به دلیل خشک ش��دن 
تالاب ها و انحراف هایی که در بالادس��ت رودها ایجاد 
ش��ده است، س��دهایی که بی منطق برای استحصال 
منابع طبیعی ایجاد شده، باعث شده است که شرایط 
اقلیمی، وضعیت کشاورزی و زندگی ما دچار مشكل 
ش��ود و مردم هم هزین��ه آن را بدهند و در آخر هم 
می گویند که نمی شود و پول نداریم و با این وضعیت 
مشخص است که مردم ما همواره باید خسارت ناشی 

از ضعف مدیران مسئول را بدهند.
وی گفت: مردم به ش��دت در اس��تان خوزس��تان 
نیازمند تامین یک سری کمک های اولیه مانند ماسک های 
تنفسی و شیر رایگان در مدارس و ادارات هستند. دیگر 

کارگروه ها نمی توانند کاری از پیش ببرند.

اگر توانایی مدیریت آلودگی هوای خوزستان را 
ندارند استعفا دهند

یک نماینده مجلس با انتقاد از کوتاهی مسئولان 
در رس��یدگی به وضعیت آلودگی هوای اس��تان های 
جنوبی کش��ور گفت: متأس��فانه مس��ئولان به جای 
رس��یدگی فوری به وضعیت کنونی مردم ش��هرهای 
خوزس��تان و اهواز، فرافكنی می کنن��د، چراکه ما در 
جلس��ه ای که با خانم ابتكار مسئول سازمان حفاظت 
محیط زیست داش��تیم، وی مطرح کرد که مسئولان 
دولت های قب��ل باید برای کنت��رل وضعیت آلودگی 
ه��وای اه��واز برنامه ریزی می کردن��د، در صورتی که 
خود خانم ابتكار 8 س��ال مس��ئول سازمان حفاظت 
محیط زیس��ت ب��ود و در آن زمان نیز ب��رای آلودگی 

هوای خوزستان اقدامی انجام نشد.
سیدش��كرخدا موس��وی ادامه داد: بنابراین، در 
هر ش��رایطی باید تدابیر آن ش��رایط احصاء شود و 
هم اکن��ون نیز رئی��س حفاظت محیط زیس��ت باید 
ای��ن موضوع را ج��دی بگیرد، با برگزاری جلس��ات 
و کارگروه های��ی که راه به جای��ی نمی برد نمی توان 

مشكل آلودگی هوای خوزستان را حل کرد.
مدیر کارگ��روه محیط زیس��ت و منابع طبیعی 
مجلس شورای اسلامی گفت: ما درخواست کرده ایم 
که کمیته بحران ب��ا حضور 5 وزیر مرتبط و دبیری 
س��ازمان حفاظت محیط زیست و حضور معاون اول 
رئیس جمهور تش��كیل ش��ود چرا که شرایط کنونی 

مردم در استان خوزستان یک بحران است.
وی با انتقاد از س��خنان رئیس سازمان حفاظت 
محیط زیس��ت در خص��وص مؤث��ر نب��ودن اقدامات 
دولت ه��ای قب��ل در کنت��رل آلودگی هوای اس��تان 
خوزس��تان گفت: اگر خانم ابتكار نمی توانند شرایط 
کنونی را مدیریت کنند بهتر است به جای مصاحبه، 

از سمت خود استعفا دهند.

ريه هاي خاكي خوزستان
جاخالي دادن هاي تمام نشدني سازمان حفاظت از محيط زيست ادامه دارد

ش�هردار ته�ران گفت: مس�ئولان دهه ۷۰ چ�ه کردند که 
امروز دادشان هواست و بد و بيراه می  گويند.

ب��ه گزارش تس��نیم، محمد باق��ر قالیباف در مراس��م افتتاح 
نخستین کارخانه زباله س��وز از پسماندهای شهری، اظهار داشت: 
اگر در یک جامعه اسلامی و دور از یک رژیم ظالم زندگی می کنیم 
و ملت ایران ملتی با عزت و سرنوشت س��از در دنیا ش��ده است به 
برکت خون شهداست و امیدوارم این توفیق را داشته باشیم که با 

آرمان های امام و شهدا راه شان را ادامه دهیم. 
وی افزود: باید باورمان شود که این کارخانه زباله سوز فقط یک 
چهلم زباله های شهر تهران را می سوزاند. البته راه اندازی آن کار بزرگ 
و ارزشمندی است و بنده نمی خواهم نگاه تقلیل گرایانه داشته باشم. 
اما اگر از کار خس��ته ش��دیم باید به عقب ن��گاه کنیم و ببینیم چه 
اقدامات بزرگی صورت گرفته و اگر دچار کبر و غرور شدیم باید به افق 

پیش رو نگاه کنیم و ببینیم که چه کارهای بر زمین مانده ای داریم.
شهردار تهران تصریح کرد: ما مشكلات زیست محیطی بسیاری 
داریم و می بینیم که جان مردم از این حیث گرفته می شود. بنابراین 
باید به این باور برسیم که توجه به مسائل زیست محیطی به معنای 

نجات جان انسان هاست.
قالیباف با اشاره به اینكه به طور حتم با مشكل بودجه مواجه 
هستیم، گفت: این امر طبیعی است، در حوزه قانون نیز مشكلاتی 
وجود دارد که می توانیم آنها را دنبال و از ظرفیت های قانونگذاری 
در این راس��تا اس��تفاده کنیم. اما این موارد مش��كلات نخست ما 
نیس��ت. موضوع این است که ما از پول، ظرفیت و قوانین موجود 
اس��تفاده نمی کنیم در حالی که اینها نعمت هس��تند و اس��تفاده 
نكردن از آنها به معنای ش��كرگزاری نكردن از نعمت هاس��ت و در 

این شرایط نیز نعمت افزون نمی شود.
وی با بیان اینكه ما قوانین بسیاری داریم که به اجرا در نمی آید 
اما چقدر از پول هایی که داریم درس��ت اس��تفاده می کنیم؟ افزود: 
این کش��ور طی حدود 5 الی 6 سال درآمدش 5 برابر شد بنابراین 

این موضوع باید برایمان درک ش��ود که مشكل ما پول نیست بلكه 
مدیریت اس��ت. باید بپذیریم هر که از راه می رسد می خواهد چرخ 

را از نوع اختراع کند.
ش��هردار تهران خاطرنش��ان ک��رد: تقریباً بی��ش از ۲0 درصد 

جمعیت کش��ور در حدود 1.۲ خاک کشور مستقر 
هس��تند یعنی ۲0 درصد جمعیت کشور در تهران 
مس��تقر است و این فاجعه به ش��مار می آید. بسیار 
صری��ح می گوی��م بیش از 50 س��ال اس��ت که در 
کهریزک زبال��ه دفن می کنیم اما واقعاً این س��وال 
از گذش��تگان و بنده که حدود 10 س��ال است که 
در شهرداری فعالیت می کنند باید پرسید که برای 
زباله هایی که آب، خاک و هوا را آلوده می کنند چه 
کرده اید. چه در شرایطی که پول وجود داشته و چه 

در شرایطی که پول نداشتیم. 
قالیب��اف اف��زود: بن��ده انتقاده��ا را به جان 
می خ��رم اما حداقل می توان��م بگویم در کهریزک 
دفن زباله غیربهداش��تی نداریم و آن را به حداقل 
ممكن رس��اندیم. در دهه 70 چه کردند که امروز 
هم دادشان هواست و بد و بیراه می گویند، زمانی 

که خودشان مسئول بودند چه کردند؟ 
وی افزود: ش��عار آس��مان آبی، زمین پاک که در ش��هرداری 
مطرح شد در عین اینكه یک شعار است اما اقدامات قابل توجهی 
در پس آن قرار دارد. ابتدا طی 6 الی 7 سال تلاش کردیم و حالا 

این جرات را داریم که چنین شعاری سر دهیم. 

ش��هردار تهران تصری��ح کرد: ما برای ای��ن معضل جدی که 
ب��ه یک جنین در رحم مادر و روح و جس��م کهنس��الان آس��یب 
می رس��اند چه کردیم؟ این موضوع بزرگترین چالش ماس��ت اگر 
دوستان و مس��ئولان ذیربط در سطح ملی احساسشان این است 
ش��هرداری تهران با ساخت و س��ازها مانع ایجاد 
کرده اس��ت اعلام کنند تا ما صدور پروانه در همه 
بخش های تجاری، اداری و مس��كونی را تعطیل و 

در عین حال شهر را اداره کنیم.
قالیب��اف با بیان اینكه مس��ئولان ذیربط این 
تصمی��م درس��ت را بگیرن��د و نگران اداره ش��هر 
نباش��ند، گفت: هم��ه می گویند ته��ران در حال 
گس��ترش اس��ت اما این ش��هر را از 740 به 640 

کیلومتر مربع کاهش داده ایم.
وی در ادام��ه اظه��ارات خ��ود گف��ت: یكی 
از اقدام��ات خ��وب خانم ابت��كار در دهه 70 و در 
شرایطی که CO۲ یكی از مشكلات شهر بود یک 
تصمیم درس��ت گرفت و پای آن ایستاد. براساس 
این تصمیم خودروه��ای کاربراتوری به انژکتوری 
تبدیل ش��د و امروز می بینیم که در همه ش��رایط 

معضل CO۲ در هوای تهران را شاهد نیستیم.
ش��هردار تهران با اش��اره ب��ه اینكه این اقدام نی��ازی به پول 
نداش��ت بلكه نیازمند اراده بود گفت:  امروز می بینیم که بیشترین 
ذرات کمت��ر از ۲.5 میك��رون را موتورس��یكلت ها تولید می کنند 
چرا وقتی می بینیم جان انس��ان ها از این طریق به مخاطره افتاده 

جلوی آن را نمی گیریم، با چه منطقی کار را انجام نمی دهیم. آیا 
این کار به پول احتیاج دارد؟ 

قالیب��اف افزود: م��ا وقتی می بینیم 70 درص��د آلودگی هوا از 
وسایل متحرک شهر نشات می گیرد و می توانیم جان مردم را نجات 
دهیم اما این کار را نمی کنیم آن دنیا چه جوابی خواهید داش��ت. 

بزرگترین چالش ما آلودگی آب و خاک است.
وی خطاب به ابتكار گفت: بنده در خدمت شما هستم تا برای 
حل این مشكلات کمک کنم و مسئولیت بپذیرم چرا که معتقدم 
در این صورت می توان این ش��هر را طی 6 الی 7 سال آینده قابل 
زندگی کرد. البته نه با مچ گیری! توقع مردم از مدیران این اس��ت 
اگر می خواهیم به امام، ش��هر و شهروندان خدمت کنیم باید برای 

آنها کاری کنیم. 
شهردار تهران گفت: اطمینان دارم با همكاری دولت شهرداری 
و بخش خصوصی می توانیم مشكلات زباله تهران را 4 ساله به طور 
100 درصد حل کنیم. در حال حاضر در ش��هر توکیو بیش از ۲0 
کارخانه زباله سوز با دودکش های 60 متری وجود دارد و این نشان 

می دهد تحقق چنین شرایطی امكان پذیر است. 
قالیب��اف با بیان اینكه از رس��انه ها و مردم می خواهم موضوع 
آسمان آبی، زمین پاک را جدی بگیرند، اظهار داشت: ما از ابتدای 
س��ال ۲5 کیلومتر خ��ط مترو علی رغم همه مش��كلات اقتصادی 
احداث کردی��م حال بگذریم از اینكه برخی ها می گویند انتخابات 

تمام شد و دیگر هیچ بزرگراه و پلی ساخته نمی شود! 
وی خاطرنشان کرد: ساخت ۲5 کیلومتر خط مترو را تا شهرهای 
دیگر دنیا مقایسه کنید و ببیند کدامیک از آنها با چنین سرعتی در 

این زمینه فعالیت می کنند. این همان اقتصاد مقاومتی است. 
شهردار تهران با اش��اره به اینكه تولید پسماند معضل جدی 
ماس��ت، گفت: ما نمی گوییم مطرح نكنند بلكه معتقدیم نباید بد 
مصرف و از اس��راف پرهیز کرد چرا که اسراف گناهی نابخشودنی 

است.

قاليباف در مراسم افتتاح نخستين کارخانه زباله سوز کشور:
مسئولان دهه ۷۰ چه کردند که اکنون بد و بيراه می گويند

مشکلات محیط زیست جان مردم را می گیرد 

 کم کاری تامین اجتماعی 
در اجرای افزایش مرخصی زایمان

 عضو کمیس��یون بهداش��ت ودرمان مجلس با انتقاد 
از اجرا نش��دن قانون افزایش مرخص��ی زایمان در بخش 
خصوصی، گفت: باید معاونت امور زنان با همكاری وزارت 
کار و معاونت برنامه ریزی ریاست  جمهوری اعتباراتی برای 
اجرای این قانون در لایحه بودجه 94 درنظر می گرفت که 

متاسفانه این اقدام عملی نشد. 
ش��هلا میرگلوی بیات در گفت وگ��و با خانه ملت، در 
تش��ریح آخرین وضعیت اجرای قان��ون افزایش مرخصی 
زایم��ان، افزود:  براس��اس این قانون دس��تگاه ها مجاز به 
اجرای این قانون ش��دند تا بر اس��اس ش��رایط مالی خود 
اج��رای افزایش مرخص��ی زایمان را در دس��تور کار قرار 

دهند.
نماینده مردم س��اوه و زرندیه در مجلس نهم، با بیان 
اینكه وزارت آموزش وپرورش و بهداش��ت قانون افزایش 
مرخص��ی زایم��ان را اجرایی کردن��د، ادام��ه داد: اغلب 
بیمه ه��ای خدمات درمانی قانون مذکور را اجرایی کردند 
ام��ا بیمه  تامین اجتماعی و بخش خصوصی از اجرای آن 

سرباز زدند.
این نماینده مردم در مجلس نهم،  با تاکید بر ضرورت 
هم��كاری معاونت امور زنان ریاس��ت جمهوری با وزارت 
کار، یادآور ش��د: انتظار آن بود که این دو نهاد با برگزاری 
جلس��ات مش��ترک به نتیجه  واحدی برای اجرایی شدن 
قانون مذک��ور در مجموعه های زیرنظ��ر تامین اجتماعی 
برس��د و در لایحه بودجه سال 94 اعتباراتی برای اجرای 
این مه��م درنظر گرفته ش��ود اما متاس��فانه ای��ن اقدام 

عملیاتی نشد.
وی یادآور ش��د:  این قانون بیش��تر در مجموعه های 
دولتی اجرایی ش��ده و مجموعه ه��ای خصوصی نیز باید 
از طری��ق وزارت کار، رف��اه و تامی��ن اجتماع��ی قان��ون 
مذک��ور را اجرایی می کرد به گونه ای ک��ه این وزارتخانه 
باید به تدوی��ن توافقنامه هایی با مدیران بخش خصوصی 
 مب��ادرت می ورزی��د تا قان��ون افزایش مرخص��ی زایمان 

اجرایی شود.
میرگل��وی بیات با بیان اینكه در بعضی از بخش های 
خصوصی مرخصی زایمان به 6 ماه هم نمی رس��د، تاکید 
کرد: این نش��ان دهنده نبود امنیت شغلی در کشور است 
زیرا گاهی ش��اهد هس��تیم بعد از آن ک��ه زمان مرخصی 

زایمان به اتمام می رسد فرد از کار بیكار شده است.
عضو فراکسیون زنان مجلس با بیان اینكه بسته های 
حمایتی در قبال مجموعه های کارگری وجود ندارد، افزود: 
ایجاد چنین بسته حمایتی باید از سوی وزارت تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی صورت گیرد اما به نظر می رس��د در این 

زمینه نیز تلاشی صورت نگرفته است.
عضو کمیس��یون بهداش��ت و درمان مجلس شورای 
اس��لامی، گفت: معاونت امور زنان ریاس��ت جمهوری نیز 
می توانس��ت با وزارت کار و مع��اون برنامه ریزی و نظارت 
راهبردی رئیس جمهور هماهنگی هایی داش��ته باش��ند تا 
اعتب��ارات ویژه ای در لایحه بودج��ه 94 برای اجرای این 
قانون در بخش های خصوصی در نظر گیرند اما متاسفانه 

این اقدام صورت نگرفت.

راه اندازی مراکز جامع پیشگیری از سرطان 
در چند شهر مختلف

رئیس س��ازمان بهزیس��تی کشور با اش��اره به اینكه 
پیش��گیری یكی از وظایف اصلی سازمان بهزیستی کشور 
محسوب می ش��ود، گفت: بر همین اس��اس به زودی در 
چند نقطه از کش��ور مراکز جامع پیشگیری از سرطان و 

حمایت از مبتلایان و خانواده راه اندازی خواهد شد
به گزارش فارس، همایون هاش��می در مراسم افتتاح 
نخس��تین مرکز جامع پیش��گیری از سرطان و حمایت از 
مبتلایان و خانواده، پیش��گیری از آس��یب های اجتماعی، 
مش��اوره ژنتیک، پیش��گیری از معلولیت ه��ا و همچنین 
ای��دز و اعتیاد اظهار داش��ت: پیش��گیری کمترین هزینه 
و مؤثرتری��ن کار را درب��ر دارد و م��ا باید توج��ه ویژه ای 
را به موضوع پیش��گیری داش��ته باش��یم که متأس��فانه 
 در س��ال های گذش��ته ب��ه ای��ن موضوع توج��ه کمتری 

شده است.
وی با بیان اینكه پیش��گیری مقدم بر درمان اس��ت 
گفت: بهزیس��تی در سال های گذش��ته جزو دستگاه های 
شاخص در حوزه پیشگیری بوده که در این زمینه اعتبار 

خوبی نیز تخیصص داده است.
هاش��می با اشاره به همكاری NGO ها، سازمان های 
مردم نه��اد و بخش ه��ای غیردولتی در بخش پیش��گیری 
گفت: هم اکنون NGO ،3500 با بخش سازمان بهزیستی 
فعالی��ت می کنند که از ای��ن تعداد ۲0 درص��د در حوزه 
پیش��گیری و 40 درصد در حوزه های درمانی و پیشگیری 

از اعتیاد فعال هستند.


